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Mitt namn är Magnus.  Jag är mycket ute 
med vår Stella och våra andra hundar i 
naturen och uppvuxen med hundar. 
Stella älskar att springa. 

Jag har en bakgrund som VD men har de 
senaste åren helt fokusera på att jobba 
med djur och miljöfrågor. Bla engagerad i 
vargens situation i Sverige som av en 
slump är lika inavlad som VH. 
Tror att jag med mina kontakter kan bidra 
i dessa diskussioner samt hjälpa till med 
att få struktur på olika projekt som vi 
väljer att driva.

Magnus Orrebrant 
Vice ordförande

Marita heter jag, 63 år och bor med min man och våra 3 
hundar i Kågeröd i Skåne.
Våra Hundar är Konglegrends Frostie 3år (Norge), 
Torpjäntans Alex (Isor) 3 år och rondell hunden Nicke 6 
år.
Frostie tränar jag rallylydnad med. Isor testar lite 
nosework just nu.
Jag har haft vita herdehundar sedan 2002 kan inte 
tänka mig någon annan ras. Isor och Frostie är nummer 
5 och 6 av vita vi haft under åren. 
Jag har varit aktiv i SBK sedan 2005. Är utbildad 
Allmänlydnadsinstruktör i SBK. Har även suttit i olika 
positioner styrelsen under många år, ordförande 3år.

Marita Hernvall
Ordförande

Anneli Löf
Sekreterare

Jag heter Anneli Löf och bor i Piteå tillsammans 
med djur och en stor familj. Jag har alltid haft hund 
och nu äger jag två vita herdar. En långhårig värdig 
tioårig dam och en tvåårig korthårig sprallfia full av 
energi och upptåg. I hushållet finns också sambons 
gråhund och en katt. 

Vit herde är verkligen en fantastisk ras. Jag har 
tidigare suttit med i styrelsen i min fd lokala 
brukshundsklubb.  Nu börjar barnen flytta ut en 
efter en och det börjar äntligen finnas mera tid för 
hundintresset.  
Vi tävlar inte aktivt, men älskar att vara ute i skog 
och mark och vardagsaktivera oss på olika sätt.  För 
tillfället är det mest nosarbete och att samla in 
höstens läckerheter i form av bär och svamp som 
vi pysslar med.  

Maria Wägner
Kassör

Arbetat i ett flertal styrelser genom åren, 
däribland VHK som ledamot för ca 13 år 
sedan, samt som revisor i två omgångar. 

Tränar och tävlar i bruksspår, IFH-spår, 
rallylydnad, herding, samt ställer ut ibland. 

Intresserad av och engagerad i avelsfrågor.



Madelene Törnblom 
Ledamot

Louise Skoog
Ledamot

Marianne Nordahl 
Suppleant

Anna Fogelström
Suppleant

Jag kommer från Uppsala och bor nu i Vännäs. 
Delar mitt liv med min make och två hundar -
den vita herdehunden Erövrarens Hawking
”Nallo” och en dansk-svensk gårdshundstik.

Tillsammans upplever vi många äventyr och 
har testat på olika sporter. Fokus är alltid på 
att ha roligt tillsammans. Just nu är det 
vandring och fjällen som särskilt fångar vårt 
intresse.

Vit herdehund har fått en mycket speciell 
plats i mitt hjärta!

Jag heter Marianne Nordahl, bor på en gård i 
norra Stockholm. Har en livsglad sprudlande 
1-åring ”Ila” Haketorps Edith Piaf och tre katter.

Har tävlat en hel del inom draghundsport, 
agility, nosework och rallylydnad med min 
tidigare VH. 

Driver två utbildningsföretag, Heartstart och 
Merahund. 

Under våren blev Ila viltspårschampion, då vi 
ställer ut en hel del står arbetsprov som nästa 
punkt på agendan.  

Jag heter Anna Fogelström, jag är socionom och 
familjeterapeut och jag har engagerat mig i olika föreningar 
genom hela livet. Jag bor med min familj på en liten hästgård i 
Skåne. Här har vi en hel hög med barn, hästar, katter, får, höns 
och förstås hundar. 

Just nu har vi två Vita herdehundar och en chihuahua. Jag 
älskar Vitherdehunds fantastiska lynne, personligheter och 
oerhörda engagemang i sin familj. För mig är det viktigt att 
arbeta för att VH ska få vara en hållbar, frisk, trevlig och 
arbetsglad brukshund och familjehund.

För mig är demokrati, delaktighet och öppenhet oerhört viktigt 
i en förening. Jag hoppas kunna bidra till en förening där man 
vill engagera sig och ha roligt för att tillsammans kunna driva 
denna underbara ras framåt. 

Jag heter Madelene Törnlund, bor utanför Umeå i en 
villa tillsammans med mina två ögonstenar: 
Riddarängens Flinga 2 år och White Ice Wolfs Grand 
Slam (Frost).

Har haft schäfer sedan jag var 17 år, 
men har nu hittat helt rätt. Vi tränar och tävlar både 
bruks spår, tävlingslydnad, rallylydnad och agility och 
älskar det! 

Ser nu fram emot att lära känna mina nya kollegorna i 
styrelsen, men självklart även alla 
goa medlemmar.  
Vill ni lära känna oss lite mer finns vi på 
FB Nordenwhiteswiss och IG Northernwhiteswiss
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